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13. zasedání Zastupitelstva obce

Druhé zasedání Zastupitelstva obce v roce 2009 se uskutečnilo 13. května. Hlavním 
bodem programu bylo  projednání  a  schválení  návrhu  Zadání  územního  plánu  Obce 
Ruprechtov. Projednávání tohoto bodu také přilákalo větší počet občanů než obvykle a 
to  6.  Velkým  zklamáním  bylo  v  letošním  roce  rozdělování  dotací  z  rozpočtu 
Jihomoravského  kraje,  kde  jsme  žádali  o  dotace  na  úroky  z  úvěru,  které  jsme  ve 
zkrácené  výši  obdrželi  a  dále  jsme  žádali  o  dotace  na  opravu  kulturního  domu  a 
poslední  kulturní  památky  -  litinového  kříže  naproti  mlýna,  které  jsme  bohužel 
nedostali. Litinový kříž budeme zřejmě opravovat, protože podle posledních zpráv nás 
finančně podpoří Ministerstvo kultury. 

Světlana Švarcová
Výpis usnesení ze zápisu
z 13. zasedání Zastupitelstva Obce Ruprechtov konaného dne 13. května 2009   
Zastupitelstvo Obce Ruprechtov
- usnesením č.  1: schvaluje  program zasedání     8 hlasy
- usnesením č. 2: schvaluje  zapisovatele Ing. Martina Hořavu a ověřovatele zápisu pp. 
Ing. Cendelína a Ing. Švarce          8 hlasy
- usnesením č. 3: schvaluje  rozpočtová opatření č. 1, 2, 3 a 4      8 hlasy
- usnesením č. 4: schvaluje  Zadání územního plánu Obce Ruprechtov      8 hlasy 
- usnesením č. 5: schvaluje  přijetí účelové dotace z rozpočtu Jihomoravského kraje  v 
rámci Programu rozvoje venkova  DT 8 na úroky z úvěru ve výši 138.000,-- Kč    8 
hlasy  



-  usnesením  č.  6:  schvaluje  na  základě  žádosti  ředitelky  MŠ  čerpání  finančních 
prostředků z fondu reprodukce majetku ve výši  13.588,--  Kč na mimořádné opravy 
vodovodních a plynových rozvodů v budově MŠ        8 hlasy
- usnesením č. 7:  bere na vědomí cenovou kalkulaci obědů  pro cizí strávníky  školní 
kuchyně Mateřské školy Ruprechtov          8 hlasy

Volby do Evropského Parlamentu

Ve dnech 5. a 6. června se konaly volby do Evropského Parlamentu. Voliči mohli volit 
své  zástupce  do  EP  z  33  kandidátních  listin  volebních  stran.  V  ruprechtovském 
volebním okrsku bylo voleno 14 stran s volební účastí 32,42 %. Podrobnější informace:
Počet voličů celkem                          475
Počet voličů u voleb                          154
Počet platných hlasů                          153
Volební účast                                     32,42 %

Volené strany s počtem obdržených hlasů:
KDU ČSL                                                     28
Věci veřejné                                                   7
ODS                                                              23
Demokratická strana zelených                       1
SDŽ-Strana důstojného života                       3
Moravané                                                        1
Nejen hasiči a živnostníci .....                         1
KSČM                                                           25
„Starostové a nezávislí-Vaše alternativa“      4
Strana svobodných občanů                             2
SNK Evropští demokraté                                1
Koruna česká                                                  1
Dělnická strana                                               1
ČSSD                                                             55

Den Země a likvidace odpadů

Už druhým rokem jsme se zapojili do celostátní iniciativy Den Země, která připadá na 
týden ve druhé polovině dubna. Je to období, které přímo vybízí k jarnímu úklidu nejen 
na  obci,  ale  i  v  domácnostech  nás  všech.  Proto  v  tomto  termínu  obec  objednává 
kontejner  pro  velkoobjemový  odpad  přistavený  v  areálu  Vodicovo,  uklízí  úložiště 
hřbitovního odpadu, organizuje ve spolupráci s SDH, TJ Sokol a ČČK sběr železného 
šrotu a také brigádu na úklid okolí obce - tu bohužel s opravdu malou účastí občanů. 
Následně  také  v  jarním  období  je  přistaven  u  hasičské  zbrojnice  kontejner  na 
nebezpečný odpad a elektroodpad avizovaný letákem do každé domácnosti. 
Vzhledem k tomu, že v současné době je rozlišována a přísně kontrolována likvidace 
jednotlivých  komodit  odpadů není  možné nekontrolovaně ukládat mimo ohlašované 



termíny jakýkoli odpad kolem areálu Vodicovo. Dříve přijímané ledničky nebo pračky 
firmou na zpracování železného šrotu dnes může likvidovat pouze mobilní svozovna 
elektroodpadů. 
Také  bychom chtěli  požádat  návštěvníky  a  uživatele  hřbitova,  aby do vymezeného 
prostoru za hřbitovem ukládali pouze odpad z výzdoby hrobů - ne hlínu, kamení nebo 
betonové zbytky z přestavby hrobů.  Jedno vyvezení  takto nevytříděného odpadu ze 
hřbitovního úložiště stojí obec více než 12 tis. Kč. 
Dalším problémem je ukládání bioodpadů na prostranství u vodní nádrže. Pokud byly 
ukládány pouze dřevní a travní zbytky, bylo možné za určité období provést likvidaci 
spálením  po  ohlášení  této  akce  na  HZS  Brno.  Bohužel  konáním  nezodpovědných 
občanů, kdy na toto úložiště byly ukládány také např. rámy z oken se zbytky barev, 
plastové nádoby,  nábytek  a  další  odpad,  musíme  tento  způsob  likvidace  bioodpadů 
zrušit a označit Zákazem skládky.
Obec podle zákona o odpadech zajišťuje prostřednictvím svozové firmy likvidaci jak 
TDO (tuhého domovního odpadu) tak i tříděných komodit - PET a plastů, skla, papíru, 
nebezpečného  odpadu,  velkoobjemového  odpadu  i  elektroodpadu.  Proto  žádáme 
občany,  aby  třídili  odpad do jednotlivých  přistavených sběrných nádob u hasičské 
zbrojnice  a sledovali vyhlášené termíny svozu ostatních komodit, neukládali jakýkoli 
odpad na místa, která k tomu nejsou určená a pomohli tak udržet pořádek a čistotu v 
naší obci a jejím okolí. 

Světlana Švarcová

Kulturní komise informuje

Velikonoce v doškové chaloupce
Velikonoce  jsou  každým  rokem  krásná  příležitost  k  otevření  doškové  chaloupky, 
instalování nové výstavy, předvedení nově získaných exponátů do vybavení chaloupky 
a také k soutěži o nejkrásnější velikonoční vajíčko. I letos se tato akce hodně vydařila. 
Přibylo  vajíček  odevzdaných  do  soutěže,  ale  také  těch,  které  přispěly  k  vyzdobení 
chaloupky a pomlázkovníku. Přibylo také návštěvníků chaloupky, kteří se o otevření 
dověděli z Vyškovských novin nebo Drahanských listů. Měli možnost si prohlédnout 
zajímavé velikonoční dekorace, soutěžní vajíčka a také výstavu výtvarných prací na 
téma Jaro a Velikonoce, kterou připravila Hanka Voščeková s dětmi z mateřské školy a 
výtvarného kroužku. 
Soutěž o nejkrásnější velikonoční vajíčko měla v letošním roce již tři kategorie a také 
se  objevily  nové  techniky  nebo  materiály  zdobení  vajec.  Nejkrásnější  vajíčko  v  I. 
kategorii mladších dětí měl Staníček Adler, druhé místo získal Ondra Vošček a třetí 
Linda Matušková. První místo v II. kategorii starších dětí získala Vendulka Zouharová, 
druhé místo Pavlík Houšť a třetí Matěj Vošček. Vítězkou kategorie dospělých byla se 
svými kraslicemi škrabanou technikou paní Radka Zouharová z Blanska, která také 
vajíčka  s  vyobrazením  doškové  chaloupky,  větrného  mlýna  a  kostela  sv.  Václava 
chaloupce věnovala. Paní Radce Zouharové děkujeme a všem oceněným blahopřejeme!
Divadlo Husa na provázku
19. dubna se v sále kulturního domu uskutečnilo druhé divadelní představení tentokrát 
Divadla Husa na provázku z Brna. Představení „Autobus na lince č. 21“ jednoho herce 



mnohé návštěvníky překvapilo  a snad ani  příliš  nenadchlo.  Ovšem herecký koncert 
Vladimíra  Hausera  v jediné roli  byl  vynikající.  Trošku nás překvapila  malá  účast  i 
vzhledem k tomu, že senioři měli představení zdarma a spolupořádajícími obcemi bylo 
Podomí i Krásensko s vypraveným zvláštním autobusem. 
Pálení čarodějnic
Letos  již  podruhé  připravila  kulturní  komise  Pálení  čarodějnic  s  doprovodným 
programem u vodní nádrže v areálu pana Antonína Trávníčka. Tentokrát však nepřálo 
počasí,  takže  se  netradičně  hranice  s  čarodějnicí  zapálila  až  večer  1.  května. 
Zajímavému programu a hojné účasti to všah neublížilo. Děti si mohli zahrát zajímavé 
soutěže a hry, opéct uzeninu a projet se na koních. Projížďku opět zajistil Ondra Švarc, 
za což mu děkujeme. Originální cenu - přelet nad Alpami - absolvoval na židličce vítěz 
soutěže o nejkrásnější čarodějnici Vojta Zahálka.                                                       
Vítání občánků
30.  května  se  po dlouhé době konalo  v obřadní  síni  obecního úřadu  vítání  nových 
ruprechtovských  občánků.  Pozvání  starostky  k  slavnostnímu  přivítání  mezi  občany 
Ruprechtova tentokrát přijali Luboš a Lenka Minksovi se synem Matiasem a Marie a 
Ladislav Matuškovi se synem Radkem.

Světlana Švarcová

Z činnosti komise životního prostředí

Každý  náš  občan  chce  žít  ve  zdravém  životním  prostředí.  Lidé  mají  konkrétní 
připomínky, dotazy a návrhy, které se komise snaží v rámci daných možností řešit a 
uvádět  do života.  Komise  navrhuje,  organizuje a  o  věcech  informuje.  O konečném 
řešení rozhodne na svém zasedání zastupitelstvo obce. 
V současné době se nejvíce diskutuje kolem problematiky odpadového hospodářství. 
obec zabezpečuje každých 14 dnů odvoz odpadků z popelnic, nejméně dvakrát ročně 
odvoz nebezpečného odpadu a přistavení velkoobjemových kontejnerů na „Vodicovo“. 
Dvakrát  ročně je organizován a prováděn sběr  železného šrotu. V obci jsou určena 
místa,  na kterých jsou umístěny kontejnery,  které slouží ke sběru a třídění odpadu. 
Obsah kontejnerů je pravidelně vyvážen. Počty kontejnerů se v současné době zvýšily. 
Možná by zvýšení počtu kontejnerů nebylo ani zapotřebí, kdyby občané do nich odpad 
lépe  ukládali.  Například  papír  nebo  PET lahve  tak,  aby nezabíraly  zbytečně  hodně 
místa. Na PET lahve stačí šlápnout a hned je v kontejneru místa o něco víc. Každým 
rokem  v  jarních  měsících  je  organizována  brigáda  za  účelem  zlepšení  životního 
prostředí. Mimo jiné se provádí sběr odpadků, různého smetí a odhozených PET lahví 
kolem silnic na příjezdech k obci. Brigáda je pořádána ke Dni Země a je velká škoda, 
že  kromě několika  málo  občanů  a funkcionářů  Obecního úřadu  již  více  brigádníků 
nepřijde. Obecní pozemky ošetřují pracovníci Obecního úřadu. 
Obec umožňuje na základě povolení skládku železného šrotu za „Vodicovým“. Pokud 
občanům staré železo překáží a do termínu příštího sběru je daleko, mohou požádat o 
povolení na Obecním úřadě a železo na skládku uložit. Bez povolení je ukládání železa 
zakázáno. Občané mohou také sami a na svoje náklady železo odvézt a prodat přímo do 
sběrných  surovin.  Na  skládku  nepatří  odpad,  který  má  se  železem  hodně  málo 



společného, jako jsou například ledničky, televizory, jiný neželezný materiál a odpad. 
Proto je nutné povolení a také provádění kontrol, co vlastně bude na skládku složeno.
Prostor  za  „Vodicovým“  není  veřejnou  skládkou  odpadků  všeho  druhu,  není  ani 
sběrným dvorem nebo  obecním smetištěm,  se  kterým si  ho  někteří  občané  pletou. 
Nepovolené  ukládání  různého  odpadu  je  proto  zakázáno  a  bude  také  postihováno. 
Nejbližší sběrný dvůr je ve Vyškově u firmy Respono. Kdy mají otevřeno a jaký odpad 
sbírají byli občané mimo jiné písemně informováni na letáčcích ke sběru nebezpečného 
odpadu. V době kdy skoro každé dítko školou povinné má mobilní telefon, by neměl 
být problém si tam v případě potřeby pro bližší informace zavolat. 
Obec zabezpečila sběr a odvoz starých elektrospotřebičů, byly toho dvě plné vlečky. Za 
každý odvoz a likvidaci odpadů musí obec firmám zaplatit. Platit se v dnešní době musí 
za všechno. Občané ze zákona platí poplatek za systém likvidace odpadů, jehož výši 
stanovuje obecní vyhláška. Přesto obec musí na likvidaci TDO z obecního rozpočtu 
ještě nemalé  peníze doplácet.  Několik málo  našich občanů dosud uvedený poplatek 
ještě nezaplatiloa bude nutné přikročit k vymáhání. Zákony jsou takové a na dluh se 
zkrátka dlouho žít nedá.Nepříjemná věc, ale jinak to asi nepůjde. V dnešní době a v 
tom nejhorším případě může neplatičům na dveře zaklepat také exekutor. 
Když  přivezete  starou  ledničku  do  Vyškova  na  sběrný  dvůr,  pracovník  zjistí  vaši 
totožnost a firma zašle obci za likvidaci vaší ledničky fakturu k zaplacení. Za likvidaci 
některých druhů odpadu si firma navíc vybere určitou sumu peněz přímo od zákazníků. 
Obchodní  podmínky  si  firma  sama  operativně  mění.  Nebudu  věci  dále  rozvádět  a 
konkretizovat.  Pokud budou občané  chodit  na  veřejná  zasedání  zastupitelstva  obce, 
budou možná překvapeni, jak vysoké finanční částky musí obec na likvidaci odpadů 
každým rokem zaplatit. Potřebné informace ke sběru odpadů jsou občanům sdělovány 
prostřednictvím  obecního  rozhlasu,  vyvěšovány  na  Úřední  desce  u  obchodu  s 
potravinami a každý má možnost v úřední dny navštívit Obecní úřad a na věci, které ho 
zajímají se zeptat. 
Každým rokem jsou  za  likvidaci  odpadů  požadovány vyšší  poplatky.  Skladování  a 
likvidace odpadů se stává celestátním problémem. Dochází k vyšším nákladům a k celé 
řadě problémů s tím spojených. Všechny firmy zabývající se likvidací odpadů a jeho 
dalším  zpracováním  chtějí  každým  rokem  víc  peněz.  Vyplatí  se  odpad  třídit, 
kompostovat a upravovat. Snižují se tím celkové náklady na jeho likvidaci.
Také naše obec v nejbližší  budoucnosti  bude muset uvedenou problematiku dořešit. 
Zatím  u  nás  trpíme  pálení  odpadu  rostlinného  původu,  s  ohledem  na  protipožární 
bezpečnost a zdraví našich spoluobčanů. Občané by měli  k sobě být navzájem více 
ohleduplní.  Nelze  stále  trpět  a  přecházet  stížnosti  občanů  k zamořování  splodinami 
hoření celé obce. Někteří občané, aby kouř měl tu správnou sílu, přihodí do ohně ještě 
nějakou  tu  PET láhev.  Tudy cesta  opravdu  nevede.  Rozhodně  lepší  je  nic  nepálit, 
nedělat  si zbytečné nepříjemnosti,  ale pokud to trošku jde odpad na svém pozemku 
raději zkompostovat. 
Ke zlepšení životního prostředí může přispívat každý náš občan. Základem je udělat si 
pořádek kolem svého domu, bydliště nebo svého pracoviště, dodržovat zákony a být 
ohleduplný  vúči  svému  okolí.  Obec  dosud  nepřistoupila  v  této  oblasti  k  nějakým 
tvrdším postihům a možná to byla chyba. Na několik málo našich občanů dobré slovo 
ani domluva již neplatí a myslí si, že si mohou dělat co je právě napadne. Slíbí skoro 
všechno, ale kromě slibů a výmluv neudělají nic. 



Otevřít si hubu na člena komise životního prostředí když občana slušně upozorní, že 
odpad, který veze za „Vodicovo“ tam nepatří,  nebo na funkcionáře obecního úřadu, 
který  žádá  ,  aby  vrak  automobilu  občan  odvezl  na  svůj  pozemek  a  umožnil  tak 
pracovníkům  obecního  úřadu  pokosit  trávu  a  udělat  tam  pořádek,  se  již  stalo 
skutečností.  Takové  chování  zamrzí  a  člověk  začíná  reálně  zvažovat  jak  takovou 
bezohlednost  potrestat.  Není  přece  možné,  aby  ostatní  dopláceli  na  nedobré  a 
bezohledné chování několika málo jedinců. 
Placení parkovného z motorových vozidel a vraků, které stojí na obecních pozemcích 
se asi stane brzy realitou, pokud tak zastupitelstvo po nedávné nepříjemné zkušenosti 
rozhodne.  Parkování  na  veřejných  komunikacích  řeší  pravidla  silničního  provozu  a 
přestupky na nich Policie. 
Občan, který vozí stavební a jiný odpad do polní cesty od „Vodicového“ směrem k 
lesu, by měl velmi rychle svoji činnost přehodnotit a jít tam udělat pořádek. Někteří 
občané vozí a vyhazují svoje odpadky na skládku u hřbitova, kolem fotbalového hřiště 
a navážení nepořádku ke kontejnerům u vodní nádrže se stalo skoro běžnou záležitostí. 
Však  to  někdo  uklidí.  Uklidí,  ale  obec  za  úklid  musí  zaplatit.  Náklady  bude 
samozřejmě po vinících vymáhat. Pokud při skládání odpadů v lese přistihne občana 
hajný, bude mít celá věc mnohem rychlejší a ráznější průběh než u nás v naší obci a 
možná k tomu přibude i nějaká pokuta. Mohl bych pokračovat dál, ale nebudu, abych 
snad někoho neurazil. Někteří lidé jsou zkrátka nenapravitelní a nepoučitelní a rozumně 
se s nimi asi jednat nedá. 
Nároky  a požadavky na kvalitu a udržování životního prostředí jsou dnes stále vyšší. 
Zákony,  které tuto problematiku řeší,  včetně postihů za jejich porušování jsou dnes 
mnohem přísnější než tomu bylo ještě v nedávné minulosti. Tato skutečnost se začíná 
stále více odrážet na životě v obci a dopadat na naše občany. Doba je prostě taková, 
nezbývá než se s tím smířit.
Jménem Komise pro životní prostředí chci poděkovat všem našim občanům, kteří jsou 
ohleduplní a zákony dodržují. Ty ostatní chci požádat o více vstřícnosti a ohleduplnosti 
k nám všem a také k sobě navzájem.

Mojmír Švarc, předseda komise ŽP

Mateřská škola Ruprechtov

A už je tu léto! 
Konec školního roku 2008/2009 se kvapem blíží! Dělí nás od něj pouhých pár dní, 
a tak bychom měli zavzpomínat na prožité poslední dva měsíce – květen a červen 
2008.
Začátek května byl pro každého příjemný, čekaly nás dva dny státních svátků - dva 
prodloužené víkendy. Každý si jich užil tak, jak se mu to hodilo, spoustu lidí je využili 
k různým výletům. Děti pak měly ve školce svým kamarádům co sdělovat.
Ve školce  si  děti  připomněly  „Den matek“,  vyrobily  pro tu  svoji  maminku drobné 
dárečky,   přáníčka a  přichystaly  pro  ně  krátké  vystoupení  s  hezkými  písničkami  a 
básničkami. Všechny děti se moc snažily, aby svým maminkám udělaly radost.



V úterý 23. června nás čekalo slavnostní rozloučení s předškoláky a  příjemné posezení 
s  rodiči.   Po  úvodním slovu se předvedly děti  krátkým vystoupením.  A pak už se 
předvedli samotní předškoláci, kteří zahráli pár písniček na flétnu.
Potom  byli  budoucí  školáci  uvedeni  do  začátku  slavnostního  aktu  stužkování  a 
pasování. Každý předškolák byl mečem povýšen na školáka a byl dekorován krásnou 
stužkou. Od paní učitelek pak všichni dostali drobné dárky, knížku na památku a přání 
úspěchů ve škole.Chvíle to byly opravdu dojemné. 
Posezení  u  kávy  pak  toto  příjemné  odpoledne  ukončilo.  Domů  jsme  odcházeli  s 
hřejivým pocitem, že jsme si udělali všichni na sebe čas a prožili pěknou akci s dětmi a 
rodiči. Věříme, že nebyla poslední.
Teď nás ale čekají prázdniny, a tak všem dětem, rodičům a zaměstnancům mateřské 
školy přejeme hodně sluníčka, spoustu příjemných zážitků a hodně dobré nálady. V 
září 2009 se těšíme na shledanou!                                                                            
Rozloučení starostky s předškoláky
Poslední dny strávily v Mateřské školce v Ruprechtově předškolačky Saša Benešová, 
Barunka  Šatná  a  Terezka  Zukalová.  Poslední  páteční  dopoledne  také  předvedly 
starostce co se naučily - zazpívaly a zarecitovaly. Od starostky  dostaly drobné dárečky 
na cestu do 1. třídy s přáním, aby se jim ve škole líbilo.

Dana Konopková, ředitelka MŠ

Obecní úřad informuje

Životní jubilea ve III. čtvrtletí 2009
Červenec  Daněk Josef                           čp. 33
                 Přibylová Květuše                       23
                 Navrátilová Radoslava              105
                 Formánková Ludmila                113
                 Vévoda Jan                                  17
                 Mgr. Vintrová Marie                 145
Srpen        Ing. arch. Hutař Přemysl           247
                 Adlerová Zdeňka                       181
                 Gottvaldová Marie                    207
                 Dočkalová Svatoslava               232
                 Štrajtová Jaroslava                    223
                 Hořava Josef                             134
Září           Šiblová Jindřiška                      226
                 Zbořilová Kristina                     211
                 Schier Jan                                  179
BLAHOPŘEJEME

Opustili nás
2.5.2009      Miroslav Střelec, z čp. 142
19.6.2009    Jaromír Bílek, z čp. 209
27.6.2009    Ing. Jan Gryc, ruprechtovský rodák
4.7.2009      Emil Trávníček, ruprechtovský rodák   



Pozvánka
VÁCLAVSKÉ HODY  26. a 28. září,  pořádají obec, kulturní komise, SDH, TJ Sokol, 
ČČK
sobota 26. 9. 
13:00 - průvod krojované skupiny, dospělých, mládeže a občanů vesnicí za doprovodu 
dechové kapely „Olšověnka“ z Jedovnic
15:30  - taneční vystoupení dětí u kulturního domu - lidové písně
           - MORAVSKÁ BESEDA - krojovaná mládež
20:00  - taneční zábava v sále KD, hraje hudební skupina „MEDIUM“ z Blanska
pondělí 28. 9. 
- od 13:00 do 17:00 otevřena došková chaloupka 
-  14:00  slavnostní  svěcení  zrekonstruovaného  kříže  u  silnice  k  Podomí,  průvod  k 
doškové chaloupce
- Tancování u doškové chaloupky
Podrobná pozvánka s časovým harmonogramem bude doručena do každé domácnosti v 
měsíci září

Stalo se              
- 4. 4. pořádala firma Paintball Atack turnaj v paintballu na hřišti za školkou
- 10. 4. probíhalo celý den vysílání Českého rozhlasu Brno v rámci programu Moravská 
rodina z Ruprechtova. V pořadu vystoupili paní Jiřina Daňková, děti z mateřské školy, 
manželé Stanislava a František Musilovi, Světlana Švarcová a Lucie Mikolášová
- 18. 4.  byl  centrálně vyhlášen požární poplach, proběhlo taktické cvičení  okrsku v 
Tučapech
- k 30. 4. podle statistiky Úřadu práce Vyškov je k tomuto datu evidováno v obci 38 
nezaměstnaných
- 18. 5. v 17:00 hodin byla zprovozněna síť mobilních telefonů Telefónica O2
- 17. až 19. 6. probíhalo u Tří smrků natáčení loutkové pohádky za režie Jana Svěráka, 
na tvorbě umělého deště se podíleli členové Jednotky SDH obce
26. 6. neznámí pachatelé poničili čekárnu u hřbitova a vhodili 2 kontejnery na odpad do 
vodní nádrže, v sobotu 27. 6. na výzvu vyprošťoval kontejnery HZS Vyškov
27. 6. uspořádal SDH tradiční táborák na ukončení školního roku u vodní nádrže, z 
hostů přijeli pouze hasiči z Račic
30.  6.  proběhlo  rozebrání  litinového  kříže  u  silnice  k  Podomí  a  jeho  odvoz  na 
restaurátorskou dílnu
14.6.  vyhlášen  centrálně  požární  poplach  k  záchraně  osoby  z  hloubky  stavebního 
výkopu na novostavbě RD v Ruprechtově
Informace
Pokladnička na finanční sbírku POVODNĚ 09, kterou  pořádá Charita  Vyškov pro 
CHARITU ČR postiženým při povodních 2009, bude umístěna v kanceláři obecního 
úřadu do 15. srpna 2009

vydavatel: Obec Ruprechtov, neprošlo jazykovou úpravou, sazba Rudolf Grenar 
vyšlo 7/2009, www.ruprechtov.cz


